
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren
Miljøministeren

Dato: 23. april 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AC
Fødevareministeren og miljøministeren bedes redegøre for regeringens hold-
ning og ønsker til bestandsstørrelsen af sæler i de danske farvande samt re-
degøre for, hvilke initiativer regeringen vurderer, der fremadrettet skal til, for at
skabe et økonomisk og miljømæssigt bærerdygtigt fiskeri, hvor der både er
plads til sæler og fiskere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel Jensen (V) og Thomas Da-
nielsen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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